
هرمزگان مقصد بعدی سفر استانی رئیس 
جمهور

است  قرار  خود  استانی  سفر  چهاردهمین  در  جمهور  رئیس 
سید  الله  کند.آیت  سفر  هرمزگان  استان  به  هفته  این  پنجشنبه 
چهاردهمین  در  ایران  اسلامی  جمهوری  رئیس  رئیسی،  ابراهیم 
ماه(  دی   23( هفته  این  پنجشنبه  است   قرار  خود  استانی  سفر 
به استان هرمزگان سفر کند.گفتنی است این سفر 2 روز است و 
بازدیدی  استان  این  از مناطق سیل زده  قرار است  رئیس جمهور 

داشته باشد.

تشکر قالیباف از عملکرد وزرات بهداشت در 
مدیریت بیماری کرونا 

بهداشت  وزرات  اسلامی گفت:عملکرد  رییس مجلس شورای 
و درمان در  مدتی که دولت بر سر کار آمد ستودنی است ، زیرا  
باقر  کردند.محمد  عمل  به خوبی  کرونا  بیماری  مدیریت  بحث  در 
اسلامی  شورای  مجلس  شنبه  سه  روز  علنی  نشست  در  قالیباف 
اظهارات  به  واکنش  در  بهداشت  وزیر  از  سوال  بررسی  جریان  در 
با  گفت:  بهداشت  وزرات  در  منافع  تضاد  مورد  در  تبریز   نماینده 
اینکه  من ندیدم حضرتعالی کار شخصی در این زمینه انجام دهید، 
اما واقعیت موضوع تضاد منافع یک سنت غلط در وزارت بهداشت 
است که مشکلاتی را ایجاد کرده است  و باید به این موضوع توجه 
به  توجه  با  داشت:باید  بیان  اسلامی  شورای  مجلس  شود.رییس 
بیمارستان  در  شاغل  بالینی  ،پزشکان  پزشکان  دستمزد  و  حقوق 
های دولتی را حمایت کنیم.وی با تشکر از عملکرد وزرات بهداشت 
گفت: عملکرد وزرات بهداشت و درمان در مدتی که دولت بر سر 
به  کرونا  بیماری  مدیریت  بحث  در  زیرا   ، است  ستودنی  آمد  کار 

خوبی عمل کردند.

واکاوی نقش رسانه در تأمین امنیت ملی
فرصت ها  ملی؛  امنیت  »رسانه،  تخصصی  نشست  نخستین 
بسیج  فرمانده  سلیمانی  غلامرضا  حضور  با   »۱۴۰۱ چالش های  و 
مستضعفین، آقای فرشاد مهدی پور، معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ 

و ارشاد اسلامی و جمعی از مسؤولان رسانه ای برگزار شد.
 آقای محمدیان، مسؤول سازمان بسیج رسانه در ابتدای این 
نشست با اشاره به هدف از برگزاری این نشست و واکاوی نقش و 
امروز مدیران  به تبیین نقش  امنیت ملی  تأمین  جایگاه رسانه در 

رسانه های انقلابی در جنگ شناختی پرداخت.
سردار سلیمانی: آماده کمک به رسانه ها هستیم

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه بسیج به عنوان خدمتگزار 
رسانه ها آماده است تا از رسانه ها پشتیبانی کند، گفت: ما به عنوان 
تقویت کننده تشکیلات مردم پایه انقلاب اسلامی آماده همکاری و 

کمک به رسانه ها هستیم.
 سردار غلامرضا سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین 
در همایش مدیران رسانه طی سخنانی اظهار داشت: بسیج رسانه 
یک هیئت عالی اندیشه ورز دارد که می تواند به شکل گیری چنین 
رویه کار در سازمان  و  به صورت مستمر کمک کند  نشست هایی 

بسیج هم این است که رده های مقاومت را پشتیبانی کند.
وی افزود: ما انتظار تحقق بسیج نوینی را در گام دوم انقلاب 
اسلامی داریم. چند روز دیگر به سه سالگی صدور بیانیه گام دوم 
بسیار  راهبردی  سند  یک  عنوان  به  بیانیه  این  می رسیم.  انقلاب 

عمیق و دقیق پیش روی ما است که باید به آن عمل کنیم.
بیانیه گام دوم تحقق  رئیس سازمان بسیج گفت: جان کلام 
تحقق  بنای  ادامه  در  و  است  دینی  مردمسالاری  جنبه های  همه 
تمدن نوین اسلامی را دارد. ما امروز یک فرصت زمانی ذی قیمتی 

را در اختیار داریم تا این بیانیه را تحقق بخشیم.
جنبه های  همه  در  باید  بسیج  کرد:  تصریح  سلیمانی  سردار 
از مسیر  ایران قوی  ایجاد  مردم سالاری تلاش کند و در حقیقت 

تحقق همه جنبه های مردم سالاری محقق می شود.
وی افزود: باید تحلیل کنیم که چرا وضعیت اقتصادی ما امروز 
که  دهیم  پاسخ  را  سوال  این  باید  و  است  رسیده  مرحله  این  به 
است  بوده  درست  مقدس  دفاع  از  بعد  ما  اقتصادی  سیاست های 

یا خیر.
سردار سلیمانی ادامه داد: در این مرحله رسانه های مانند نگین 
انگشتر نقش پیش قراولی دارند و می توانند مسیر حل مشکلات را 
باز کنند. البته در این مسیر اختلاف سلیقه یک تهدید نبوده و یک 

فرصت است.
رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه بسیج به عنوان خدمتگزار 
رسانه ها آماده است تا از رسانه ها پشتیبانی کند، گفت: ما به عنوان 
تقویت کننده تشکیلات مردم پایه انقلاب اسلامی آماده همکاری 
بسیج  در  افکار سنجی  تیراژ ترین  پر  رسانه ها هستیم.  به  و کمک 
صورت می گیرد و می توانیم در مورد هر موضوعی ۴۸ ساعته افکار 
سنجی علمی انجام داده و در این زمینه هم به رسانه ها کمک کنیم.

الگو  وی اضافه کرد: ما به دنبال تصدی گری نبوده و دنبال 
سازی هستیم و بسیج هم اگر رسانه دارد آن ها در خدمت بسیج 

نیستند و مانند سایر رسانه ها عمل می کنند.
مهدی پور: حاج قاسم به بعد ذهنی امنیت توجه ویژه 

ای داشت
همایش  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  مطبوعاتی  معاون 
مدیران رسانه بعد ذهنی امنیت را بسیار مهم دانست و گفت : حاج 
قاسم سلیمانی به بعد ذهنی امنیت توجه ویژه ای داشت اگر چه 

چندان رسانه ای نبود.
فرشاد مهدی پور گفت: ما برای این جمع شدیم که بررسی 

کنیم که اهالی رسانه چه نقشی در ارتقاء سطح امنیت ملی دارند.

تصویب تحقیق و تفحص از نهاد ریاست 
جمهوری دولت روحانی 

ماه(  دی   2۱ شنبه  )سه  دیروز  علنی  نشست  در  نمایندگان 
کشور  داخلی  امور  کمیسیون  گزارش  با  اسلامی  شورای  مجلس 
ریاست  نهاد  »عملکرد  از  تفحص  و  تحقیق  در خصوص  شورا ها  و 
جمهوری دولت روحانی« با ۱3۸ رأی موافق، 2۸ رأی مخالف و ۱۰ 

رأی ممتنع موافقت کردند.
و  کشور  داخلی  امور  کمیسیون  سخنگوی  نجابت  الله  روح 
اجرای  در  متبوعش گفت:  گزارش کمیسیون  تشریح  در  شورا ها 
ابتدا  اسلامی،  شورای  مجلس  داخلی  آیین نامه   )2۱2( ماده 
از نهاد ریاست جمهوری در مورخ ۱۱/۵/۱۴۰۰  اطلاعات واصله 
در اختیار متقاضیان تحقیق و تفحص قرار گرفت و نظر به اظهار 
مورخ ۱۰/۶/۱۴۰۰ متقاضیان مبنی بر عدم کفایت اطلاعات ارائه 
 ۱۴/۶/۱۴۰۰ مورخ  رسمی  جلسه  در  موضوع  کمیسیون،  شده 
عضو  نمایندگان  از  حاضرین  نفر   ۱۵ حضور  با  که  کمیسیون 
استماع  از  و پس  تفحص مطرح  و  تحقیق  متقاضیان  کمیسیون، 
محور های  در  تفحص  و  تحقیق  انجام  ضرورت  طرفین،  نظرات 

ذیل به تصویب رسید.
وی محور های تحقیق و تفحص را به شرح زیر قرائت کرد:

۱- معاونین و مدیران نهاد ریاست جمهوری در تخلفات این 
نهاد به ویژه عملکرد مالی و مداخله در مذاکرات هسته ای و سلطه 

بر گلوگاه های تولید رانت چه نقشی داشته اند؟
مشاور  فریدون  حسین  نقش  پیرامون  تفحص  و  تحقیق   -2
رئیس جمهور در مذاکرات هسته ای و پیامد های نامطلوب مداخلات 

او
موسسات  مدیران  انتصاب  در  روحانی  دفتر  رئیس  نقش   -3

اقتصادی، کارخانجات، بانک ها و مراکز حساس و درآمدزاد
۴- بررسی نقش تیم اقتصادی دولت روحانی به ویژه معاون 
امور اقتصادی، »نهاوندیان« در تزریق ۱۸ میلیارد دلار به بازار ارز و 
هدر دادن ذخایر ارزی کشور و همچنین توزیع ۶۰ تن طلا که در 
راستای کنترل قیمت طلا صورت گرفت، اما هیچ گونه نتیجه مثبتی 

نداشته و باعث هدر رفتن منابع بیت المال شد.

رئیس مجلس گفت: بخشی از اقشار ما با درآمد های 
امروز تا ۱2۰ سال آینده هم صاحب مسکن نمی شوند.

محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
مسکن  موضوع  درباره  مجلس  دیروز  علنی  صحن  در 
درآمد های  از  عمده ای  بخش  مسکن  امروز  گفت: 
جامعه را به خودش تخصیص داده است. مردم همیشه 
نوبه ای  کمک های  جای  به  که  دارند  خواهش  ما  از 
موضوع اشتغال و مسکن آنها را حل کنیم تا خودشان 

را اداره کنیم.
شهر ها  حاشیه  در  مسئله  این  قالیباف،  گفته  به 
به  کمک  بیشترین  است.   جریان  در  شهر ها  بیشتر  و 
معیشت خانواده موضوع اشتغال و مسکن  است. آنچه در 
این شرایط مشخص است که یک سیاست مشخص در 

حوزه مسکن نداشته ایم.
رئیس مجلس شورای اسلامی معتقد است، بخشی از 
اقشار ما با درآمد های امروز تا ۱2۰ سال آینده هم صاحب 
مسکن نمی شوند. از وزیر مسکن خواهش دارم که وزارت 
مسکن کار پشتیبانی مالی را انجام دهند. تامین مسکن 
می شود  شامل  را  مسکن  هزینه  درصد   ۵۵ تا   ۴۵ بین 
که  ایم  داده  اختیار  مسکن  وزارت  به  دلیل  همین  به  و 
زمین های مورد نیاز را از بخش دولتی گرفته و به وزارت 
که  مواردی  در  جز  البته  کند  منتقل  شهرسازی  و  راه 

محیط  به  مربوط  ها  زمین  مثل  دارد  وجود  محدودیت 
زیست. 

روش  به  ما  مسکن  ساخت  شیوه  گفت:  قالیباف 
این حوزه  ساخت مسکن مهر نیست و تصدی گری در 

نداریم.
گفت:  شهرسازی،  و  راه  وزیر  به  خطاب  قالیباف 
قراردادی،  پیمانی،  کار  انتظار  وزارتخانه  این  از  ما 

و  مردم  جای  به  نشستن  و  سازی  ساختمان 
تولید  جهش  قانون  و  نداریم  مسکن  تولیدکنندگان 
این  است.  نکرده  تکلیف  را  چیزی  چنین  نیز  مسکن 
داده  قرار  توجه  مورد  را  اصلی  بخش   ۵ حدود  قانون 
که باید اجرا شود. بر اساس قانون جهش تولید مسکن 
بخش اصلی مربوط به پشتیبانی مالی پیش بینی شده 
است، ما اختیارات کامل به صندوق ملی مسکن دادیم 

اینکه  و  مالیاتی  مباحث  ساله،   ۹۹ اجاره های  جمله  از 
از  غیر  بانک ها  و  غیربانکی  مؤسسات  منابع  درصد   2۰
مسکن  حوزه  تسهیلات  ارائه  برای  تخصصی  بانک های 
اختصاص یابد اگر دوستانمان به درستی این فرآیند را 

مدیریت کنند کار به خوبی انجام می شود.
قانون  دیگر  نکته  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
جهش تولید مسکن را تأمین اراضی می داند و می گوید 
مختلف  نقاط  شرایط  به  بنا  درصد   ۵۵ تا   ۴۵ بین  که 
از  می شود  آن شامل  زمین  را  هزینه مسکن  جغرافیایی 
این رو به وزارت راه و شهرسازی اختیار داده شده تا هر 
که  زیستی  محیط  و  کشاورزی  اراضی  جز  دولتی  زمین 
در قانون مشخص شده که تشخیص داده شود می تواند 
برای هر بخش دولتی  را مرتفع کند،  نیاز حوزه مسکن 
اگر دستگاهی  و  واگذار شود  ماه  باید ظرف 2  باشد  که 
استنکاف کند، وزارت راه و شهرسازی می تواند از طریق 
ثبت اسناد، سند زمین را به نام خود کنند و به نمایندگی 

از دولت خلع ید کند.
قالیباف گفت: در حوزه تأمین مصالح ساختمانی دو 
نیاز جدی فولاد و سیمان را در اختیار گذاشتیم، وزارت 
اقتصاد مکلف شده که ریسک آن را در حوزه بورس تأمین 
کند و پوشش دهد. همچنین اجازه پیش خرید داده شده 

تا در حوزه تأمین مصالح، کار انجام شود. 

تردد  بازگشت  از  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  عملیاتی  قرارگاه  فرمانده 
برگزاری  برای  منعی  گفت:  و  داد  خبر  عادی  حالت  به  همسایه  مرزهای  در 
بهداشتی  پروتکلهای  رعایت  با  کار  این  و  ندارد  وجود  دانشگاه ها  کلاس های 

انجام می شود.
احمد وحیدی در پایان جلسه قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله با کرونا 
بازگشایی مدارس به خبرنگاران، گفت:  برای  این جلسه  در توضیح مصوبات 
درصد بالایی از دانش آموزان مدارس دُز اول و دوم واکسن را دریافت کردند 
پیشتر  که  همانطور  و  ندارد  وجود  مدارس  بازگشایی  برای  مانعی  بنابراین  و 

تصمیم گرفته شده به صورت قاطع باید بازگشایی مدارس انجام شود.
دانشگاه ها  برگزاری کلاس های  برای  منعی  افزود: همچنین  وزیر کشور 

وجود ندارد. البته باید کار با رعایت پروتکلهای بهداشتی انجام شود.
در  ویژه  به  علوم  وزارت  در  باید  بازگشایی ها  بحث  کرد:  تاکید  وحیدی 
سطوح تکمیلی و دفاع از رساله ها و پایان نامه ها انجام شود و کلا دلیلی برای 

عدم برگزاری حضوری کلاس های دانشگاه وجود ندارد.
محدودیت تردد با کشورهای همسایه حذف شد

)مبدا(  از  و  )مقصد(  به  مسافران  تردد  کیفیت  به  اشاره  با  وحیدی 
حالت  به  همسایه  کشورهای  با  تردد  محدودیت  گفت:  همسایه،  کشورهای 
قبل برگشت؛ افراد با داشتن تست های پی سی آر منفی یا ارائه سند تزریق 
2 دُز واکسن می توانند وارد کشور شوند که به این ترتیب محدودیت تردد با 

کشورهای همسایه حذف شد.
وزیر کشور افزود: برخی کشورها که مسافران از آنها از طریق مرز هوایی 
محدودیت هایشان  هم  شده  کنترل  آنجا  در  بیماری  و  می شدند  کشور  وارد 
انگلیس  و  فرانسه  اروپایی،  کشورهای  محدودیت های  اما  شده،  برداشته 
همچنان برقرار است و سایر کشورها هم محدودیت هایشان در حال بررسی 
است. البته کشورهایی که رشد سویه امُیکرون در آنها روی بدهد ممکن است 

محدودیت هایشان اضافه شود.
وحیدی تاکید کرد: تردد در مرزهای زمینی تنها با رعایت پروتکل های 
بهداشتی، تزریق واکسن و داشتن تست پی سی آر منفی امکان پذیر است و 
گزارش های جلسه از ارزیابی مرزها نشان داد که رعایت موارد باید بیشتر شود.  

مانعی برای بازگشایی مدارس ابتدایی وجود ندارد
وزیر کشور در پاسخ به پرسشی درباره بازگشایی مدارس ابتدایی تاکید 
کرد:  ضرورت تزریق واکسن به افراد زیر ۱2 سال اعلام نشده و سازمان جهانی 
بهداشت نیز توصیه ای در این زمینه ندارد. البته موضوع در وزارت بهداشت در 
حال بررسی است، به همین دلیل بازگشایی مدارس ابتدایی هم مانعی ندارد.

وارد مرحله چهارم محدودیت های هوشمند شده ایم
در حال حاضر  کرد:  بیان  محدودیت ها  هوشمند  اعمال  درباره  وحیدی 
وارد مرحله چهارم محدودیت های هوشمند شده ایم و مقرر شده هر هفته یک 

فاز به اجرای محدودیت ها اضافه شود.  

ادارات در  و  اول کارکنان وزارت خانه ها  فاز  اضافه کرد: در  وزیر کشور 
صورت عدم رعایت پروتکل هایی مانند تزریق واکسن، اجازه ورود به محل کار 

خود را نداشتند و برای آنها مرخصی بدون حقوق اعمال می شد.  
وحیدی یادآور شد: در فاز بعدی نیز حمل و نقل درون و برون شهری مد 
نظر قرار گرفت که رانندگانی که واکسن نزده بودند برای آنها پیامک ارسال 
شد. اگر در طول زمان مشخصی برای این کار اقدام نکنند، برابر قانون خدماتی 

که قبلا به آن اشتغال داشتند را نمی توانند ادامه دهند.

رئیس دیوان عدالت اداری با اشاره به رد کلیات طرح تعیین فوق العاده 
خاص قوه قضاییه در مجلس و اعتراضات کارکنان قوه قضائیه در روزهای اخیر 
گفت: نماینده ها حق دارند که هر طور صلاح کشور هست قانونگذاری کنند و 

ما نباید به تصمیمات مجلس اعتراض غیرقانونی داشته باشیم.
به گزارش دیوان عدالت اداری، حجت الاسلام حکمتعلی مظفری رئیس 
طرح  به  عمومی  هیات  جلسه  دستور  از  پیش  نطق  در  اداری  عدالت  دیوان 
تعیین فوق العاده خاص قوه قضاییه که در هفته گذشته در مجلس شورای 
اسلامی رد شد، اشاره کرد و گفت: نماینده ها حق دارند که هر طور صلاح 
اعتراض  مجلس  تصمیمات  به  نباید  ما  و  کنند  قانونگذاری  هست  کشور 

غیرقانونی داشته باشیم.
رئیس دیوان عدالت اداری با اشاره به این که رئیس قوه قضائیه از ابتدای 
دوره حضور در منصب ریاست دستگاه قضایی، جلسات متعددی با نمایندگان 
مجلس و فراکسیون های مختلف داشته اند و به دلیل اهمیت موضوع، یکی 
از مواردی که به آن پرداخته شده ترمیم حقوق کارکنان بوده است، گفت: 
علیرغم اعلام آمادگی نمایندگان محترم مبنی بر موافقت خود برای تصویب 

این طرح، متاسفانه این طرح توسط مجلس شورای اسلامی رای نیاورد.
مظفری با تاکید بر اینکه باب مطالبه از طرق قانونی و منطقی باز است 
و نباید انتظارات غیر منطقی داشته باشیم، افزود: با علم بر اینکه بر نامناسب 
بودن سیستم پرداخت در دستگاه قضایی واقف هستیم، اما در هر حال فعلا 

مصوبه ای در این خصوص نداریم.
وی افزود: شأن قضاوت باید حفظ شود و مسئولین محترم قوه قضائیه هم 

باید مطالبه گر این مهم باشند و در حفظ این جایگاه کوشا باشند.
رئیس دیوان عدالت اداری به مطالبه گری از مسیرهای صحیح و قانونی 
اشاره کرد و گفت: هنوز به بن بست نرسیده ایم و برای رسیدن به خواسته 
نباید از هر مسیری اقدام کرد، چرا که دشمن به دنبال فروپاشی نظام از درون 
است بلکه باید هوشیار باشیم و اجازه ندهیم دشمن از مطالبه به حق مان در 

مسیر ناامنی علیه نظام و انقلاب استفاده کند.   
مظفری با اشاره به اینکه دستگاه تبلیغاتی دشمن برای دامن زدن به مشکل 
معیشتی مردم همیشه در حال سیاه نمایی است، گفت: جای مطالبه گری در کف 
خیابان نیست و تردیدی نداریم که دشمن از این جریانات سوء استفاده می کند و 

ادامه این گونه اعتراضات به صلاح دستگاه قضایی نیست.
وی افزود: بودجه دستگاه قضایی از همان ابتدای انقلاب نیز پایین بوده 
نیازمند تغییرات جدی است  است و نظام حقوق و دستمزد در قوه قضاییه 
و حقوق کارکنان باید ترمیم شود، اما این دلیل نمی شود که آب به آسیاب 
دشمن بریزیم و اسباب سوء استفاده آن ها شویم و دشمنان از طریق ما به 

اهداف خود برسند.
و  دانست  قوی  و  خطیر  را  قضاوت  جایگاه  اداری  عدالت  دیوان  رئیس 
ترین،  مشخص  قضاوت،  و  قضا  گفت:  و  کرد  اشاره  اسلام  در  آن  اهمیت  به 

جایگاهی است که از نظر فقهی بسیار اهمیت داشته و پرچالش ترین منصب در 
سازمان حکومتی محسوب می شود و پیامبر گرامی اسلام) ص( شایسته ترین 
فرد برای قضاوت می باشد زیرا خود مستقیما احکام و دستورات را از پیشگاه 
انسانی  خداوند دریافت کرده است و شایسته این منصب حساس حقوقی و 

می باشد و می تواند ظرافت ها و دقت های امر قضاوت را درک و اجرا نماید.
وی افزود: قاضی باید مناعت طبع داشته باشد و به اندازه ای تامین شود 

که هیچ کس نتواند به او از این راه نفوذ کند.
مظفری با تاکید بر اینکه ما سرباز فدایی انقلاب، نظام و امام زمان )عج( 
هستیم، گفت: قطعا مجموعه قوه قضائیه مورد عنایت امام )ره( و مقام معظم 
رهبری بوده و هست و همه مجموعه های حاکمیتی باید انقلابی باشند و قوه 
قضائیه هم از این قاعده مستثنی نیست و باید انقلابی باشد، انقلابی بماند و 

انقلابی عمل کند.
رئیس دیوان عدالت اداری در پایان از واکنش منطقی همکاران قضایی و 
اداری دیوان بعد از اعلام عدم تصویب طرح فوق العاده خاص قدردانی کرد و 
گفت: به دلیل تحریم ها و جنایت های اقتصادی آمریکا  وضعیت کنونی دولت 
به لحاظ بودجه مطلوب نیست و می خواهند از طریق فشارهای اقتصادی مردم 
اما همان طور که در طول بیش از چهل سال گذشته  ایران را تسلیم کنند، 
تسلیم نشدیم از این به بعد هم دوام خواهیم آورد و تسلیم نمی شویم و در برابر 

تصمیمات قانونی دولت و مجلس شورای اسلامی تمکین می کنیم.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با تاکید بر عزم 
جدی دولت و مجلس برای حذف رانت ارزی ناشی از ارز ترجیحی، پیشنهاد 

یارانه ای مجلس را تشریح کرد.
احسان ارکانی  با اشاره به اظهارات رئیس جمهور در جلسه بررسی کلیات 
لایحه بودجه ۱۴۰۱ گفت: رئیس جمهور در جلسه بررسی کلیات لایحه بودجه 
تاکید کرد که مجلس و دولت از سفره و معیشت مردم حمایت می کنند و در 
همین راستا از نمایندگان نیز خواستند که پیشنهادات خود را برای ساز و کار 

حذف ارز ترجیحی ارائه دهند.
نماینده مردم نیشابور در مجلس ادامه داد: بنده از کلیات لایحه بودجه 
دفاع کردم تا در جزئیات همانطور که رئیس جمهور گفت بهترین تصمیم ها به 
نفع مردم اخذ شود و دولت و مجلس با هماهنگی کامل در عین حذف رانت 

ارز ترجیحی در راستای حمایت از معیشت مردم گام بردارند.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه با تاکید بر عزم  جدی دولت و مجلس بر 

حذف رانت ارزی ادامه داد: در سال ۱۴۰۰ دولت باید حدود 2۰ میلیارد دلار 
ارز ترجیحی برای واردات کالاهای اساسی اختصاص دهد که ارزش ریالی آن 

حدود ۴۰۰ هزار میلیارد تومان است.
وی تصریح کرد: در سال ۱۴۰۱ با فرض ادامه پرداخت ارز ترجیحی دولت 
باید مجددا ۴۰۰ هزار میلیارد تومان هزینه می کرد که با حذف ارز ترجیحی 
بودجه ۱۴۰۱  اعتبارات در  این  اعلام کند  باید  آزاد می شود. دولت  این رقم 
در چه بندهایی گنجانده شده است و میزان دقیق تخصیص این اعتبارات به 
یارانه نقدی یا اعتباری،  یارانه تولید و جبران کسری بودجه دولت اعلام شود.

انقلاب  فراکسیون  در جلسه  اقتصاد  وزیر  توضیحات  به  اشاره  با  ارکانی 
دهک های  به  پرداختی  یارانه  میانگین  کرد  اعلام  خاندوزی  گفت:  اسلامی 
مشمول یارانه حدودا ۱۱۰ هزار تومان افزایش خواهد یافت که این یارانه به 
نفر پرداخت می شود.این رقم معادل یک پنجم منابع آزاد شده  ۶۰ میلیون 
را  مانده  باقی  پنجم  چهار  تکلیف  باید  دولت  و  است  ترجیحی  ارز  از حذف 

روشن کند.
وی درخصوص پیشنهادات نمایندگان برای حمایت از اقشار کم درآمد 
پس از حذف ارز ترجیحی گفت: نمایندگان معتقدند برای حفظ سفره مردم 
که خط قرمز دولت و مجلس است، باید پس از حذف ارز ترجیحی به هر نفر 
حدود 2۵۰ تا 3۰۰ هزار تومان یارانه پرداخت کنیم، پرداخت این مبلغ به ۶۰ 
میلیون نفر تقریباً ۵۰ درصد منابع حذف ارز ترجیحی را شامل خواهد شد و 

بقیه منابع نیز در اختیار دولت قرار می گیرد.
ارکانی تصریح کرد: دولت و مجلس اجازه نمی دهند سفره طبقات محروم 
مجلس  ایرنا، نمایندگان  گزارش  شود.به  مشکل  دچار  ترجیحی  ارز  حذف  با 
به تصویب  را  بودجه ۱۴۰۱  شورای اسلامی یکشنبه )۱۹دی( کلیات لایحه 

رسانده و با حذف ارز ترجیحی موافقت کردند.
رئیس جمهور که برای دفاع از کلیات لایحه بودجه به مجلس آمده بود 

اعلام کرد» بدون فکر برای معیشت مردم ارز ترجیحی حذف نخواهد شد«

قاسم  شهید  ترور  درباره  را  جدیدی  جزئیات  نت«  »نتسیو  عبری  پایگاه 
سلیمانی فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب ایران فاش کرد.

ژنرال قاسم سلیمانی، فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران روز سوم ژانویه 
سال 2۰2۰ )در ۱3 دی سال ۹۸( در اطراف فرودگاه بغداد به دست آمریکایی ها 

ترور شد.
ترامپ« رئیس جمهور  به دستور مستقیم »دونالد  ترور سپهبد سلیمانی 

پیشین آمریکا صورت گرفت و واکنش های بین المللی زیادی را به همراه داشت.
حتی چندی پیش نیز برخی از مقامات ارشد دولت ترامپ فاش کردند او 
احساس می کند در ترور سپهبد سلیمانی از سوی رژیم صهیونیستی مورد سوء 

استفاده قرار گرفته است.
پایگاه عبری »نتسیو نت« در توضیح جزئیات این عملیات ترور نوشت: در آن 
زمان سه گروه از نیرو های ویژه آمریکایی در عراق حضور داشتند. آنان از مکان های 
خارج از دید فرودگاه بین المللی بغداد منطقه را زیرنظر داشتند و منتظر قاسم 

سلیمانی »توانمندترین فرمانده نظامی ایران در آن وقت« بودند.
این نیرو ها لباس کارگران بخش تعمیر و نگهداری را برتن داشتند. تعدادی 

نیز در ساختمان های قدیمی یا خودرو های کنار جاده پنهان شده بودند.
نحوه کمین نیرو های آمریکایی در اطراف فرودگاه بغداد

برای  فرودگاه  بود. ضلع جنوب شرقی  ابری  و  بغداد سرد  هوای  آن شب 
مدت زمان کوتاه به منظور انجام تمرینات نظامی بسته شده بود. سه گروه از تک 
تیرانداز ها در فاصله ۶۰۰ تا ۹۰۰ متری منطقه هدف در فرودگاه بغداد مستقر 

شده بودند.
در همین حال یکی از تک تیرانداز ها تلسکوپی مجهز به دوربین داشت که 
مستقیما اوضاع را به سفارت آمریکا در بغداد مخابره می کرد. فرمانده نیروی دلتا 
و نیرو های پشتیبانی در آنجا حضور داشتند.همزمان با بر زمین نشستن هواپیمای 

پرواز دمشق، سه پهپاد آمریکایی در آسمان منطقه به پرواز درآمدند.
ورود سردار سلیمانی به فرودگاه بغداد

زمانی که )شهید( سلیمانی از هواپیما پایین آمد، افسرانی که گفته می شود 
را  او  فورا  باید  و  بودند  ایستاده  انتقال چمدان ها  ماموران  لباس  با  بودند  ک رُد 

شناسایی می کردند.
 )شهید( سلیمانی وارد فرودگاه بین المللی بغداد شد. سپس در حالی که 
تک تیرانداز در کمین شان نشسته بود، به یکی از دو خودروی کاروان }اسکورت{ 
سوار شد.سپس دو خودرویی که )شهید( سلیمانی بر یکی از آن ها سوار بود، به 
سمت خیابان خروجی فرودگاه حرکت کردند. در آن زمان سه پهپاد از بالاسر 
این خودرو ها رد شد که دو فروند از آن ها به موشک های هِلفایر »آتش جهنم« 
مجهز بود.سلاح های تک تیرانداز آماده بود، به سمت هدف تنظیم شده بود و او 
در زمان معین، ترور شد.پایگاه عبری در پایان این گزارش ضمن اذعان به توانایی 
سردار شهید قاسم سلیمانی آورده است »تا به این لحظه به رغم گذشت دو سال 
از ترور )شهید( سلیمانی، هنوز کسی در ایران پیدا نشده است که جای خالی او 

را پر کند.«

قالیباف: بخشی از مردم تا ۱۲۰ سال آینده هم صاحب مسکن نمی شوند

حذف محدودیت تردد با کشورهای همسایه

واکنش رئیس دیوان عدالت اداری به اعتراضات کارکنان قوه قضائیه

عزم جدی برای حذف رانت ارزی

جزئیات جدید از ترور شهید سلیمانی
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 تأکید 
امیر قطر بر 
اهمیت روابط 
با جمهوری 
اسلامی ایران

خارجه  امور  وزیر  دیدار  در  قطر  امیر 
روابط  اهمیت  بر  ایران  اسلامی  جمهوری 
کشور  دو  همکاری های  گسترش  و  فیمابین 
در موضوعات منطقه ای و دوجانبه تأکید کرد.

امور خارجه  امیرعبداللهیان وزیر  حسین 
جمهوری اسلامی ایران که به منظور گفت وگو 
با مقامات قطری و در دومین مقصد سفرش به 
دو کشور حوزه خلیج فارس در دوحه به سر 
می برد، پیش از ظهر سه شنبه با »شیخ تمیم 
و  دیدار  قطر  دولت  امیر  ثانی«  آل  حمد  بن 

گفت وگو کرد.

ابلاغ  با  دیدار  این  در  خارجه  امور  وزیر 
رئیس  رئیسی  ابراهیم  سید  آیت الله  سلام 
دو  روابط  تحولات  آخرین  کشورمان،  جمهور 
امنیتی  سیاسی،  مختلف  حوزه های  در  کشور 
تجاری و اقتصادی را مورد بررسی قرار داد و 
زمینه ها و ظرفیت های موجود برای گسترش 
مناسبات دو کشور در حوزه تعاملات اقتصادی 

را مورد تأکید قرار داد.
وی بر ضرورت شکل گیری همکاری های 
به  توجه  با  اقتصادی  حوزه  در  فیمابین 

مزیت های موجود در کشورمان تأکید کرد.

با  همچنین  دیپلماسی  دستگاه  رئیس 
تشریح رویکرد دولت سیزدهم در حوزه روابط 
با همسایگان، تبادل هیأت ها در سطوح عالی 
را  فیمابین  رایزنی های  منظور  به  کشور  دو 

مورد اشاره قرار داد.
وزیر امور خارجه کشورمان در این دیدار 
دیدگاه منطقه ای و آمادگی جمهوری اسلامی 
کشورهای  با  تعاملات  توسعه  زمینه  در  ایران 
منطقه در فرمت های دو یا چندجانبه را مورد 

تأکید قرار داد.
در  وین  گفت وگوهای  تحولات  آخرین 

و  مسائل  ظالمانه،  تحریم های  رفع  زمینه 
از  نیز  یمن  و  افغانستان  با  مرتبط  موضوعات 
سوی  از  شده  مطرح  موضوعات  دیگر  جمله 
وزیر امور خارجه در این دیدار بود که امیر قطر 
نیز دیدگاه کشورش در این باره را تبیین کرد.
شیخ تمیم بن حمد آل ثانی امیر دولت 
قطر همچنین در این دیدار با تأکید بر اهمیت 
دو  همکاری های  همچنین  و  فیمابین  روابط 
علاقه مندی  منطقه،  مسائل  حوزه  در  طرف 
مورد  را  همکاری ها  گسترش  برای  کشورش 

تأکید قرار داد.


